
Zápis č. 2/2/2015 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
19. februára 2015 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Igor Gallo, Ľubomír Guman, Dóra Hushegyiová, Jozef 
Chudík, Martin Kabát, Martin Kákoš, Ildikó Nagy, David Soukeník 
Neprítomný: Peter Kubica 
Hostia:  
Václav Mika – generálny riaditeľ RTVS 
PhDr. Daniela Migrová – riaditeľka Sekcie GR RTVS 
Radka Doehring – riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Lukáš Diko – riaditeľ Centra spravodajstva, športu a publicistiky RTVS 
Mgr. Tibor Búza – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Vincent Štofaník – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Miesto konania: SRo, Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal, otvoril a viedol predseda Rady RTVS I. Gallo. Na začiatku rokovania 
privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 8 členov  Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa.  
Informoval, že 4.2.2015 NR SR zvolila troch nových členov Rady RTVS. Za oblasť 
rozhlasového vysielania je to: Mgr. Ildikó Nagy, Mgr. Ľubomír Guman a za oblasť práva je to: 
JUDr. David Soukeník. Ich funkčné obdobie je od 11.2.2015 a zvolení sú na 6 rokov.  
Funkčné obdobie 10.2.2015 skončilo: Vladimír Slovák, Michal Jesenko a I. Nagy, ktorá bola 
opätovne zvolená. 
V zmysle rokovacieho poriadku DK, sa JUDr. D. Soukeník stal automaticky aj členom 
Dozornej komisie. 
 
I. Gallo skonštatoval, že program zasadnutia bol distribuovaný v zmysle rokovacieho 
poriadku. 
D. Hushegyiová navrhla zaradiť bod č. 10 Voľba predsedu Rady RTVS ako bod č. 3. 
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom.  
I. Gallo dal hlasovať o návrhu programu: 
Uznesenie č. 15/2015: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v navrhnutom znení:  

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Voľba predsedu Rady RTVS 
4. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
5. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca M. 
Kabát);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajca P. Kubica); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajca P. Kubica);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

6. Správa o činnosti Rady RTVS za II. polrok 2014 (spravodajca I. Gallo) 
7. Správa o činnosti RTVS za II. polrok 2014 vrátane správy o hospodárení a plnení 

záväzných ukazovateľov rozpočtu Rozhlasu a televízie Slovenska za IV. štvrťrok 
2014                                   (spravodajca M. Kákoš) 
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8. Správa o plnení a realizácii programového konceptu RTVS za II. polrok 2014 
(spravodajcovia D. Hushegyiová a I. Nagy) 

9. Správa o stave výberu úhrad za služby verejnosti poskytované RTVS za II. polrok 2014 
(spravodajca P. Kubica) 

10. Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s referendom 7.2.2015 (spravodajca M. 
Kákoš) 

11. Sťažnosti a podnety 
12. Rôzne 

 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát,  M. Kákoš, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / P. Kubica /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo skonštatoval, že uznesenia z ostatného rokovania nemajú charakter plnenia. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 16/2015: 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

84./2011 Plní sa priebežne. Predkladanie zmlúv nad 100 000 7 dní vopred. 

33./2013 

Plní sa priebežne. Štvrťročné predkladanie správy o aktuálnom stave 

výberu úhrad za služby verejnosti poskytované 

RTVS 

27./2014 
Plní sa priebežne. Predloženie Správy o plnení a realizácii programového 

konceptu RTVS vždy do 40 dní od skončenia polroka. 

29./2014 

Plní sa priebežne. Predloženie Správy o stave výberu úhrad za služby 

verejnosti poskytované RTVS vždy do 40 dní od 

skončenia polroka. 

1.  Nevyhodnocuje sa.  

2.  Nevyhodnocuje sa.  

3.  Nevyhodnocuje sa.  

4.  Nevyhodnocuje sa.  

5.  Nevyhodnocuje sa.  

6.  Nevyhodnocuje sa.  

7.  Nevyhodnocuje sa.  

8.  Nevyhodnocuje sa.  

9.  Nevyhodnocuje sa.  

10.  Nevyhodnocuje sa.  

11.  Nevyhodnocuje sa.  

12.  Nevyhodnocuje sa.  

13.  Nevyhodnocuje sa.  

14.  Nevyhodnocuje sa.  

 

Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát,  M. Kákoš, I. Nagy,  
D. Soukeník / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / P. Kubica /  
Uznesenie bolo prijaté. 
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3. Voľba predsedu Rady RTVS 
I. Gallo informoval, že jeho funkčné obdobie sa končí 20.2.2015. Podrobne informoval 
o legislatívnom rámci voľby a prečítal z Rokovacieho poriadku Rady RTVS pasáže týkajúce 
sa spôsobu voľby predsedu. 
I. Gallo dal priestor na predkladanie návrhov na kandidátov na predsedu rady: 
I. Nagy navrhla I. Galla. 
Pred voľbou Rada RTVS schválila za overovateľov Ľ. Gumana a D. Hushegyiovú. 
I. Gallo vyhlásil, že sa voľby nezúčastní a hlasovať nebude. 
Zápis z voľby predsedu Rady RTVS 19.2.2015: 
Počet vydaných hlasovacích lístkov: 8 
Počet neodovzdaných hlasovacích lístkov: 7 
Počet odovzdaných hlasovacích lístkov: 7 
Kandidát I. Gallo: ZA: 7, ZDRŽAL SA: 0, PROTI: 0 
 
I. Gallo poďakoval za dôveru a urobí všetko preto, aby Rada RTVS fungovala ako orgán 
dohľadu. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 17/2015: 
Rada RTVS v zmysle § 14 ods. 4 písm. a) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS zvolila za 
predsedu Rady RTVS na funkčné obdobie od 21.2.2015 do 20.2.2017 Mgr. Igora Galla. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát,  M. Kákoš, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / P. Kubica /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
4. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
Nikto neprejavil záujem vystúpiť v tomto bode. 
 
5. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
R. Doehring informovala, že v rámci daňových aj nedaňových príjmov je zatiaľ prekročený 
plán.  
V. Štofaník uviedol o najnovšom prieskume počúvanosti. Rádio Slovensko podľa neho 
v niektorých denných časoch je najpočúvanejšie rádio na trhu.   
T. Búza skonštatoval, že z pohľadu zákona si STV plní všetky povinnosti. Uviedol, že sa 
začala nová sezóna. Nový seriál Tajné životy sa stretol s veľmi pozitívnym ohlasom. 
Informoval o ďalších pripravovaných projektoch.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 18/2015: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát,  M. Kákoš, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / P. Kubica /  
Uznesenie bolo prijaté. 
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b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
Nebol predložený žiaden materiál. 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
V. Mika odprezentoval predložený materiál.  
M. Kabát uviedol, že na DK boli prerokované predmetné obstarávania a je to podľa DK v 
poriadku. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 19/2015: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát,  M. Kákoš, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / P. Kubica /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h) 
zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS 
I. Gallo sa spýtal, či je potrebné prerokovať niektoré zámery v neverejnom režime. 
V. Mika odpovedal, že o jednom zámere môže informovať len v neverejnom režime. 
V. Mika odprezentoval predložené zámery. 
M. Kabát informoval, že DK sa zaoberala týmto materiálom a bude sa detailne zaoberať 
cenotvorbou pri projekte Naj dedinka. 
I. Gallo dal hlasovať o rokovaní v neverejnom režime: 
Členovia Rady RTVS odhlasovali rokovanie v neverejnom režime. 
 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 20/2015: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného 
záväzku v zmysle § 15 ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát,  M. Kákoš, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / P. Kubica /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
V. Mika odprezentoval predložený materiál.  
M. Kabát informoval, že DK sa na svojom rokovaní zaoberala týmito zmluvami a nemá 
námietky. Podotkol, že by sa mohla možno riešiť otázka nového prenosového vozu pre 
potreby RTVS. 
V. Mika uviedol, že prenosový voz je priorita, ale momentálne nad finančné možnosti RTVS. 
V budúcnosti sa plánuje združiť investície s ČT a kúpiť spoločný prenosový voz.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 21/2015: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia rady. 
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Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát,  M. Kákoš, I. Nagy,  
D. Soukeník / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / P. Kubica /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
f. rôzne 
I. Gallo sa spýtal na postoj RTVS k dvom prípadom vystupovania pracovníkov RTVS na 
verejnosti. Ide o N. Žembovú, ktorá vystupovala v spote Aliancie za rodinu a komentovania 
basketbalového zápasu J. Plesníkom. 
V. Mika uviedol, že v oboch prípadoch RTVS preukázala, že je schopná rýchlo a jasne riešiť 
takéto situácie. J. Plesník podľa neho ľudsky zlyhal, s mediálnymi dôsledkami, ktoré boli pre 
RTVS čitateľné. Na druhý deň J. Plesník podal výpoveď. N. Žembová požiadala o ukončenie 
pracovného pomeru a bolo jej vyhovené.  
 
6. Správa o činnosti Rady RTVS za II. polrok 2014  
I. Gallo informoval, že materiál predložený v zmysle uznesenia Výboru NR SR pre kultúru 
a médiá č. 168 z 9.9.2014. Materiál je vypracovaný štandardným spôsobom, mapuje a 
informuje o najdôležitejších témach, o ktorých sa rokovalo. Neprišli od členov rady k nemu 
zatiaľ žiadne pripomienky. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 22/2015: 
Rada RTVS prerokovala Správu o činnosti Rady RTVS za II. polrok 2014 a ukladá 
predsedovi Rady RTVS predložiť ju Výboru NR SR pre kultúru a médiá. 
T: 28.2.2015 
Z: predseda Rady RTVS 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát,  M. Kákoš, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / P. Kubica /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
7. Správa o činnosti RTVS za II. polrok 2014 vrátane správy o hospodárení a plnení 

záväzných ukazovateľov rozpočtu Rozhlasu a televízie Slovenska za IV. štvrťrok 
2014 

I. Gallo informoval, že materiál predložený v zmysle uznesenia Výboru NR SR pre kultúru 
a médiá č. 169 z 9.9.2014.  
V. Mika odprezentoval predložený materiál.  
V. Štofaník odprezentoval časť za rozhlasové vysielanie. 
T. Búza odprezentoval časť za televízne vysielanie. 
M. Kákoš, ako spravodajca k tomuto bodu, označil správu za komplexnú a dostatočnú. 
Ocenil letnú programovú štruktúru a Vianočnú programovú štruktúru RTVS. 
V. Mika odprezentoval plnenie záväzných ukazovateľov rozpočtu za rok 2014. Upozornil, že 
RTVS neprekročila záväzné ukazovatele rozpočtu.  
R. Doehring doplnila podrobné údaje k plneniu rozpočtu. 
I. Nagy sa spýtala, či sa úspora môže presúvať. 
R. Doehring uviedla, že v rámci bežných výdavkov áno, medzi bežnými a kapitálovými sa to 
dá cez zmenu rozpočtu. 
M. Kákoš sa spýtal na nepomer v dabingu medzi Košicami a Banskou Bystricou.  
T. Búza odpovedal, že prebiehala rekonštrukcia. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
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Uznesenie č. 23/2015: 
Rada RTVS prerokovala Správu o činnosti RTVS za II. polrok 2014, vrátane informácie o 
plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu za 2. polrok 2014 a ukladá predsedovi Rady RTVS, 
aby ju predložil Výboru NR SR pre kultúru a médiá. 
T: 28.2.2015 
Z: predseda Rady RTVS 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát,  M. Kákoš, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / P. Kubica /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
I. Gallo informoval, že uznesením č. 21/2012 Rada RTVS určila, že sa vždy pri tejto správe 
bude prerokovávať aj odmena GR RTVS. Okrem iného sa tam konštatuje: Rada RTVS bude 
určovať odmenu GR RTVS štvrťročne, vždy pri prerokúvaní správy o hospodárení a plnení 
záväzných ukazovateľov rozpočtu RTVS v zmysle § 15 ods. 3 písm. g) zákona č. 532/2010 
Z. z. o RTVS. 
J. Chudík navrhol odmenu vo výške 100%. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 24/2015: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. c) a podľa § 16 ods. 7 zákona č. 532/2010 Z. z. 
o RTVS a čl. 3 ods. 4 Štatútu Rady RTVS priznáva GR RTVS odmenu za IV. štvrťrok 2014 
vo výške 100 % mzdy vyplatenej za toto obdobie. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát,  M. Kákoš, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / P. Kubica /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
8. Správa o plnení a realizácii programového konceptu RTVS za II. polrok 2014  
V. Mika odprezentoval predložený materiál. 
V. Štofaník odprezentoval rozhlasovú časť  a uviedol, že počet počúvanosti vzrástol, ale 
klesol mierne podiel na trhu. 
Ľ. Guman sa spýtal, prečo nemá SRo programovanie na viac rokov dopredu. 
V. Štofaník vysvetlil, že sa to týka programov na zmluvu so štátom na obdobie jedného roka.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 25/2015: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Správu o plnení a realizácii programového 
konceptu RTVS za II. polrok 2014. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát,  M. Kákoš, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / P. Kubica /  
Uznesenie bolo prijaté. 
I.j Gallo vyhlásil obedňajšiu prestávku. 
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9. Správa o stave výberu úhrad za služby verejnosti poskytované RTVS za II. 
polrok 2014 

R. Doehring formou prezentácie predstavila predloženú správu. 
M. Kabát upozornil, že v tomto prípade treba riešiť pohľadávky skôr ako budú premlčané. 
Vyjadril spokojnosť nad tým, že sa služby presúvajú do elektronickej podoby a čím ďalej viac 
ľudí ich používa.  
D. Soukeník doplnil, že by aj od RTVS mala vyjsť iniciatíva na legislatívne zmeny na spôsob 
výberu a vymáhania úhrad. Uviedol, že by bola potrebná analýza, že koľko by bolo potrebné 
investovať do systému vymáhania a koľko by to vedelo priniesť financií.  
R. Doehring to vidí ako veľkú výzvu a je odhodlaná urobiť v tomto smere veľký kus práce.  
V. Mika doplnil, že je zlepšiť aj výber, aby platili všetci, čo platiť majú.  
M. Kabát sa spýtal, či je spolupráca aj s alternatívnymi dodávateľmi energie. 
V. Mika odpovedal, že áno. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 26/2015: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Správu o stave výberu úhrad za služby 
verejnosti poskytované RTVS za II. polrok 2014. 
 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, J. Chudík, M. Kabát,  M. Kákoš, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 2 / D. Hushegyiová, P. Kubica /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
10. Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s referendom 7.2.2015 
V. Mika odprezentoval predložený materiál.  
M. Kákoš, ako spravodajca k tomuto bodu uviedol, že vysielanie v súvislosti s referendom sa 
dá hodnotiť pozitívne. RTVS poskytla dostatočný priestor všetkým stranám.  
Ľ. Guman je spokojný s tým, že tak citlivá spoločenská téme vyvolala tak málo sťažností. 
I. Gallo sa spýtal, či GR RTVS upozorní príslušné miesta a pomenuje problémy, ktoré 
nedostatočná legislatíva spôsobuje. 
J. Chudík podporil myšlienku, aby sa referendum legislatívne upravilo.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 27/2015: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti 
s referendom 7.2.2015. 
 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, J. Chudík, M. Kabát,  M. Kákoš, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 2 / D. Hushegyiová, P. Kubica /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
11.      Sťažnosti a podnety 
I. Gallo spolu s tajomníkom Rady RTVS informovali o došlej pošte a o stanoviskách RTVS 
k nim. Členovia Rady RTVS súhlasili, aby boli vypracované odpovede na sťažnosti v zmysle 
stanovísk RTVS. 
 
 
 
 
 
 
 



Strana 8 z 8 
 

12. Rôzne 
I. Gallo poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
 
V Bratislave 26.02.2015. 
 
 
 
 
 
 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

 
Mgr. Igor Gallo 

       predseda Rady  
Rozhlasu a televízie Slovenska 

 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne usporiadaný 
podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 

http://www.rtvs.sk/

